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WIJKPLATFORM  VELSEN-NOORD 

 
 

  
Secretariaat: 
Hester Zonneveld 
T. 0251-225937 
E. Wijkplatform.velsen.noord@gmail.com 
 
 
 

 
Notulen vergadering  
 
Datum: 2 september 2015  
 
1. Opening  
De voorzitter, Leo Aardenburg, opent de vergadering om 20.00 uur.  
 
2. Vaststelling van de agenda 
De aanwezigen stellen de agenda ongewijzigd vast. 
 
3. Notulen vorige vergadering 2 juli 2015 
De aanwezigen keuren de notulen ongewijzigd goed. 
 
4. Actiepuntenlijst 
Zie de actiepunten lijst. 
 
5a Post uit 
 01-09-2015 Brief inzake tegengaan sluipverkeer naar HOV IJmond/Ondernemers-

vereniging Velsen-Noord 
 
5b Post in 
 26-08-2015 Esther van Balen-Vunderink (Velsen): bewonersbrief update 

werkzaamheden nabij de Schouw 
 28-08-2015 Esther van Balen-Vunderink (Velsen): bewonersbrief vervangen en 

verplaatsen speelplek Gildenlaan 
 31-08-2015 Uitnodiging inloopbijeenkomst herinrichting Velsertraverse op  

7 september 2015: Peter Stam en Marjan Tamis zullen naar deze 
bijeenkomst gaan. 

 
Peter Stam heeft een kaart ontvangen van de inwoners van de Schulpen als bedankje voor 
de organisatie rondom Sail. Dankzij Daalimpex/Kloosterboer, Stichting Vrienden van Velsen-
Noord en het wijkplatform hebben 120 inwoners van Velsen-Noord op een mooie plek aan 
het kanaal deze parade kunnen zien. 
 
Naar het afscheid van burgemeester Frank Weerwind zullen Ron Nobels en Marjan Tamis 
gaan, als vertegenwoordiger van het wijkplatform. 
 
6. Vervolg antwoorden op vragen over groen(e buffer) in Velsen-Noord 
Zie actiepuntenlijst. 
 
7. Verkeersveiligheid 



 2-4 

Zie actiepuntenlijst. 
 
8. AED 
In verband met de afwezigheid van Jimme Pot zal dit punt voor de volgende vergadering 
geagendeerd worden. 
 
9. Overlast Gildenbuurt 
Zie actiepuntenlijst. 
 
10. Mededelingen portefeuillehouders 
De aanwezige portefeuillehouders hebben geen mededelingen. 
 
11. Rondvraag en korte mededelingen  
Rob Plessius meldt dat op 9 oktober a.s. de “Dag van de duurzaamheid” zal plaatsvinden. 
De gemeente heeft een werkgroep opgericht die allerlei evenementen op het Plein 1945 zal 
organiseren. Alle inwoners van Velsen zijn van harte welkom. 
 
Rob de Bot merkt op dat het kleding- en koffiehuisje “2e kans” aan de Van Diepenstraat weer 
open is. Rob doet een oproep om eventuele overbodige (vooral heren)kleding te komen 
brengen. Iedereen is natuurlijk van harte welkom voor een kopje koffie of om rond te 
snuffelen 
 
Erik Teske merkt op dat het 1-richtingsverkeer op de Ventweg voor de Dekamarkt geregeld 
wordt genegeerd. Ook het parkeren buiten de parkeervakken geeft overlast. Het aanspreken 
van de betrokken personen levert zeer vervelende en soms bedreigende reacties op. Het 
wijkplatform verzoekt handhaving (de politie) om vaker een rondje te komen doen en alert te 
zijn op overtredingen. 
 
Han Arxhoek meldt dat er een bewonerscommissie is opgericht voor de omgeving 
Melklaan/Van Wardenaarstraat/Van Rijswijkstraat. Binnenkort zal overleg met de 
woningbouwvereniging plaatsvinden. 
 
Jos Kortekaas is naar een bijeenkomst geweest over de omgeving Noordzeekanaal (zie ook 
www.noordzeekanaalgebied.nl). 
 
De aanwezigen hebben verder geen punten voor de rondvraag. 
 
9. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur. 
 
Datum volgende vergadering: 7 oktober 2015.  
Plaats: de Brede School, Heirweg 2 (20.00 uur) 
 
  

http://www.noordzeekanaalgebied.nl/
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Actiepuntenlijst 
14012015 04 Enquête leefbaarheid: De enquête is huis aan huis verspreid en heeft als 

uiterste inleverdatum 18 september 2015. De voorzitter roept alle 
deelnemers van het wijkplatform op de enquête in te vullen en ook anderen 
aan te moedigen dit te doen. Hoe meer formulieren er worden ingeleverd, 
des te beter beeld krijgen we welke uitdagingen in Velsen-Noord aanwezig 
zijn en hoe de Velsennoorders de leefbaarheid in de wijk beoordelen. 
Vervolgens kan het wijkplatform de speerpuntenlijst voor 2016 
voorbereiden. Er heeft een artikel gestaan in de krant en ook op diverse 
facebook pagina’s wordt aandacht besteed aan de enquête. 

  Om de formulieren te verwerken zoekt de voorzitter een aantal vrijwilligers. 
Vervolgens melden de volgende personen zich aan: Petra Siebers, Mary 
Duinmeijer, Marjan Tamis, Ingrid Stoetzer, Peter Stam, Wiebe Wassenaar 
en Jessica Wassenaar. De voorzitter dankt hen hartelijk en zal zorgen dat zij 
toegang krijgen tot het programma dat Hans Jaspers heeft ontwikkeld om de 
formulieren te verwerken.  

  Naar verwachting zullen in de vergadering van het wijkplatform op  
  4 november de eerste resultaten bekend worden gemaakt. 
 05 Groenplan: De voorzitter controleert of de heer Crielaard alle openstaande 

vragen heeft beantwoord. M.b.t. het groen bij sportpark Rooswijk meldt de 
voorzitter dat de heer Kruishaar (gemeente Velsen) in gesprek is over het 
onderhoud daarvan. Wordt dus vervolgd. 

 06 Het project “Spelen in het groen” zal aan het einde van het jaar opgepakt 
worden.  

 09 Einde fietspad Emplacementsweg (bij het station): Ondanks diverse reacties 
heeft de gemeente Beverwijk besloten om het fietspad bij het station te laten 
eindigen. Fietsers dienen vanuit Velsen-Noord na de spoorwegovergang 
links af te slaan en om het stations terrein (Cineworld) te fietsen en 
vervolgens het fietspad te volgen. Op dit moment is de spoorwegovergang 
ter plaatse overigens afgesloten i.v.m. problemen met de spoorbomen. De 
gemeente Beverwijk is in overleg met NS/Prorail over het weer openstellen 
van de overgang (en het parkeerterrein). 

 10 Inventariseren animo wijkschouw: dit punt wordt doorgeschoven naar het 2e 
halfjaar van 2015. 

 11 Windpark Spuisluis: Peter Stam meldt dat op 28 september a.s. een 
bijeenkomst zal plaatsvinden in het Telstarstadion in Velsen-Zuid. De 
starttijd is om 18.00 uur. Het doel van de bijeenkomst is de bewoners te 
informeren over de rol van de Provincie in dit project en de mogelijkheden 
om in te spreken en/of bezwaar te maken. Ook is er gelegenheid om vragen 
te stellen op de informatiemarkt. Peter Stam roept alle inwoners van Velsen-
Noord op om naar de bijeenkomst te gaan en (kritische) vragen te stellen. 
Ondanks dat er nog verschillende onderzoeken dienen plaats te vinden, 
zoals bodemgesteldheid sluiseiland en de gevolgen van de turbulentie door 
de molens veroorzaken op het fijn stof in de gemeente (o.a. vanuit de 
schoorstelen van Tatasteel), is dit het moment om duidelijk maken dat er 
niet nog meer overlast in de wijk wordt geaccepteerd. De uitnodiging voor 
de bijeenkomst zal in o.a. de Jutter worden geplaatst, maar zal niet huis aan 
huis worden verspreid. Verzocht wordt om deze bijeenkomst zoveel mogelijk 
onder de aandacht te brengen. Het is hard nodig om ook een tegengeluid 
vanuit Velsen-Noord te laten horen tegen dit plan. 

 13 Overleg met griffier: Het doel van dit gesprek was om de afspraken tussen 
de wijkplatforms en de raadsleden die tijdens vergaderingen aanwezig zijn, 
helder te krijgen. Raadsleden dienen zich niet te mengen in discussies 
tijdens vergaderingen maar vooral advies en informatie te geven. 
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 14 Zandvlakte Schulpenpad: Er is begonnen met het opknappen van het 
gebied. Alleen het voetpad dient nog aangepakt te worden. De voorzitter 
heeft hierover contact met de gemeente Velsen (Mark van Heugten). 

 15 MEO terrein: Christel du Crocq zal t.z.t. contact opnemen met MEO om te 
vragen hoe het zit met de hoogte van de containers. Vermoedelijk heeft dit 
te maken met het tegenhouden van lawaai dat ontstaat door de renovatie 
van de kade (geluidswal). De voorzitter zal contact opnemen de heer Van 
Heugten om te vragen wat er in de milieuvergunning vermeldt staat. 

 17 Hans Jaspers, Michel Sjoers en Leo Aardenburg zullen nadenken over een 
mogelijke oplossing n.a.v. klachten over het gebruik van de buurt whatsapp. 

 18 Overlast Gildenbuurt: De voorzitter heeft gesproken met de heer De Groot 
(beleidsambtenaar afdeling Wonen gemeente Velsen). De voorzitter is van 
plan contact op te nemen met de wijkwethouder Robert ten Beest om een 
gesprek in te plannen over dit onderwerp.  

  Het is bekend dat de gemeente in overleg is met de woningbouw-
verenigingen om de overlast/klachten te onderzoeken. De gemeente is 
beperkt in wat zij kan doen. Bij geconstateerde overlast dient een 
woningbouwvereniging actie te ondernemen. Een ieder wordt opgeroepen 
om overlast te melden bij: Michiel Deiman (sociaal wijkbeheerder 
Woningbedrijf Velsen: maandagmiddag, woensdagochtend en donderdag 
aanwezig op Breesaperhof 20, tel. 06-51312453) en indien mogelijk ook een 
kopie van de klacht naar het wijkplatform te sturen (e-mail: 
wijkplatform.velsen.noord@gmail.com). Bij ernstige overlast kan natuurlijk 
ook direct contact worden opgenomen met de wijkagent/politie. 

 20 Verkeersveiligheid: Marjan Tamis heeft een brief opgesteld over het weren 
van sluipverkeer in Velsen-Noord. De brief is verzonden aan HOV IJmond 
(waar Ondernemersvereniging Velsen-Noord is aangesloten), met het 
verzoek de inhoud onder de aandacht te brengen van de leden. De 
voorzitter heeft de naam van een contactpersoon bij Tatasteel gekregen om 
eventuele problemen waaronder (verkeers)veiligheid te bespreken. 

 21 Status schoolgebouwen Triangel en Watervliet zal tijdens een volgende 
vergadering opnieuw geagendeerd worden. 

 22 Opstelterrein: Het wijkplatform blijft alert over een mogelijk opstelterrein in 
de omgeving Beverwijk/Velsen-Noord. 
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